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ACTA DE SESSIÓ DEL PLE DE
L’AJUNTAMENT DE CELRÀ

IDENTIFICACIÓ DE LA SESSIÓ

Número: 11/2013
Caràcter: ordinària
Convocatòria: 1a convocatòria
Data: 10 de desembre de 2013
Horari: de 20.30 hores a 22.30 hores
Lloc: sala de sessions de la casa consistorial 

A Celrà, quan són les 20.30 hores del dia 10 de desembre de 2013, es reuneixen a la 
sala de sessions d’aquest Ajuntament, prèvia convocatòria realitzada a l’efecte en els 
termes legalment establerts, els membres que integren l’Ajuntament en Ple i que a 
continuació  es  relacionen,  en  sessió  ordinària  i  primera  convocatòria,  sota  la 
presidència de l’alcalde i assistits per mi, la secretària general.

ASSISTENTS

Alcalde

Sr. Gerard Fernàndez Tatjé

Tinents d’Alcalde

Sr. Daniel Cornellà Detrell
Sr. Josep Bartis Fàbrega 
Sr. Magno Remo Maneu Marcos

Regidors/es

Sra. Júlia Palomer Mallorquí
Sra. Susana Pascual Pozo
Sra. Montserrat Rivas Nuñez
Sra. Mariona Carolà Vilà
Sr. Josep Amores Adroher
Sr. Albert Puig Boada
Sr. David Mas Roselló

Secretària 

Sra. Rosa Maria Melero Agea

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ

Per l’Alcaldia es declara oberta la sessió i es despatxen els assumptes de l’ordre del 
dia següents:
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1. LECTURA I APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL DIA 12 
DE NOVEMBRE DE 2013.

D’acord  amb  el  que  disposa  l’article  91.1  del  Reial  decret  2568/1986,  de  28  de 
novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic 
de  les  entitats  locals,  l’alcalde  pregunta  si  algun  membre  de  la  corporació  ha  de 
formular alguna observació de l’acta que es va distribuir amb la convocatòria.

No se’n  formula  cap,  per  la  qual  cosa  l’acta  de  la  sessió  ordinària  del  dia  12 de 
novembre de 2013 és aprovada per unanimitat.

2. APROVACIÓ INICIAL DE LA MODIFICACIÓ PUNTUAL NÚMERO 12 DEL PLA 
GENERAL D’ORDENACIÓ URBANA DEL MUNICIPI DE CELRÀ,  RELATIVA ALS 
TERRENYS SITUATS ENTRE LA CARRETERA DE JUIÀ, LA C-66 I LA VIA DEL 
FERROCARRIL,  I  DEIXAR SENSE EFECTES  ELS ACORDS ADOPTATS  EN LES 
SESSIONS PLENÀRIES DE DATA 10 D’AGOST DE 2010 I DE DATA 8 DE FEBRER 
DE 2011. 

L’alcalde  explica  de  manera  detallada  la  modificació  puntual  número  12  del  Pla 
General d’Ordenació Urbana de Celrà. 

Seguidament,  l’alcalde  cedeix  la  paraula  a  la  senyora  Rosa  Maria  Melero  Agea, 
secretària general, que fa una lectura de la proposta que se sotmet al Ple:

ANTECEDENTS DE FET

1.  Amb aquesta  modificació  es  pretén reprendre  els  treballs  de  modificació  puntual 
número 12 del PGOU realitzats amb anterioritat, però amb algunes modificacions que 
consisteixen en el següent:

• En relació  a  la  peça  situada  entre  la  carretera  de  Juià,  la  C-66 i  la  via  de 
ferrocarril:  es  tracta  d’un  indret  que  per  les  característiques  de  l’entorn  (la 
carretera,  el  ferrocarril  i  la  topografia)  no  té  característiques  funcionals  ni 
atractives per situar-hi un espai lliure al servei dels ciutadans sens perjudici de 
l’interès que pot tenir el manteniment d’una part de l’espai amb la funció de 
filtre  verd  entre  la  carretera  i  els  habitatges.  Per  altra  banda,  la  obtenció 
d’aquesta  peça  com a  zona  verda  és  una  despesa  que  no  està  prevista  ni 
avaluada en els documents que conformen el PGOU del 1999. L’objectiu de la 
present modificació en aquesta peça és el d’atenuar els inconvenients econòmics 
que comportaria a l’Administració executar el planejament vigent i permetre la 
situació d’un aprofitament lucratiu anàleg al dels terrenys colindants situats a 
l’est. Concretament, consisteix en qualificar part com a zona d’eixample urbà i 
part com a verd privat. La resta de la finca manté la qualificació de sistema 
d’espais lliures. Es tracta d’un espai que la seva funció d’espai lliure té interès 
com a barrera visual i sonora entre la carretera i els habitatges però no com a 
lloc d’esbarjo pels ciutadans.

A tal efecte, es delimita un polígon d’actuació urbanística, el PAU 14, que inclou 
tot el sòl qualificat de sistema pendent d’obtenir per l’Ajuntament.

• En relació a la peça situada entre la Fàbrica, el carrer de la Fàbrica, les piscines 
municipals i la carretera de Juià: es pretén en aquesta peça garantir un espai 
lliure d’edificacions destinat a zona verda pública. És garanteix la protecció de 
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l’entorn  situat  a  l’oest  del  bé  cultural  d’interès  local  Fàbrica  Pagans,  evitant 
noves construccions que poguessin desfigurar i amagar el bé catalogat.
Es proposa qualificar com a sistemes d’espais lliures (Clau V) al costat de la 
Fàbrica Pagans  una peça de 1.878,21 m2, que actualment ja s’utilitza com a 
espai lliure. 

La modificació en cap cas suposa una disminució de la superfície de zones verdes, sinó 
una variació  d’ubicacions  reconeixent  un indret  que garanteix  una millor  qualitat  de 
l’espai lliure i la protecció de l’entorn d’un BCIL.

2. Actualment l’Ajuntament de Celrà vol tornar a impulsar la tramitació de l’expedient  i 
per  tal  d’oferir  el  màxim  de  garanties  a  qualsevol  possible  interessat  i  ajustar  el 
procediment a tots els requisits que actualment  siguin legalment exigibles es proposa 
iniciar de nou la tramitació del procediment, deixant sense efecte els acords adoptats 
amb anterioritat. 

3. Ha emès informe l’arquitecta de l’Ajuntament i la Secretària de la Corporació, en data 
7 de novembre de 2013.

FONAMENTS JURÍDICS

Respecte a la tramitació de l’expedient  de modificació de planejament general, l’article 
96.1 del Decret Legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, pel qual s’aprova el text refós de la Llei 
d’Urbanisme, estableix que la modificació de qualsevol dels elements d’una figura del 
planejament urbanístic   se  subjecta a  les  mateixes  disposicions  que en regeixen la 
formació.

És  l’article 85 del Decret Legislatiu 1/2010, de 3 d’agost,   el que regula la tramitació 
dels plans d’ordenació urbanística municipal.

Per tot l’exposat, i de conformitat amb el que disposa l’article 96 del Decret Legislatiu 
1/2010, de 3 d’agost, pel qual s’aprova el text refós de la Llei d’Urbanisme, sobre la 
modificació del planejament urbà i la seva tramitació, l’article 85 del Decret Legislatiu 
1/2010,  de  3 d’agost  i  l’article  23  del  Decret  305/2006,  de  18 de juliol,  pel  qual  
s’aprova el reglament de la Llei d’urbanisme.

I vista la competència del Ple, d’acord amb el que disposen els articles 22.2.c) i 47.2.ll) 
de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local, segons redacció 
donada per la Llei 57/2003, de 16 de desembre, de mesures per la modernització del 
govern local

Es proposa al Ple de la corporació l'adopció del següent 

ACORD

Primer.  DEIXAR SENSE EFECTES els acords plenaris adoptats en sessió de data 10 
d’agost de 2010, relatiu a l’aprovació inicial, i en sessió de data 8 de febrer de 2011, 
relatiu a l’aprovació provisional, de la modificació 12 del Pla General d’Ordenació Urbana 
del Municipi de Celrà (expedient 203/2010).

Segon. APROVAR INICIALMENT els documents que integren la modificació puntual 
número 12 del Pla General d’Ordenació Urbana del municipi  de Celrà,  redactada per 
l’arquitecte  Sr.  Josep  Mariné  Duran,  en  els  termes  que  s’assenyala  en  la  memòria 
adjunta a la present proposta, juntament amb els plànols.

Tercer. SOTMETRE aquest acord, juntament amb la documentació integrant d’aquesta 
modificació,  A  EXPOSICIÓ  PÚBLICA durant  un  mes  mitjançant  anuncis  que  es 
publicaran al Butlletí Oficial  de la Província, a un dels diaris de major circulació a la 
província i al tauler d’edictes de la Corporació. Dins el termini d’exposició pública els 
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interessats  poden  examinar  l’expedient  i  presentar  les  reclamacions  que  creguin 
oportunes.
 

Quart. SOL·LICITAR  informes  als  organismes  afectats  per  raó  de  les  seves 
competències  sectorials,  i  que  són  ADIF,  Ministerio  de  Fomento,  Direcció  General 
d’infraestructures  de  mobilitat  terrestre,  Departament  de  Cultura,  a  la  Secretaria 
d’infraestructures i mobilitat del Departament de Territori i Sostenibilitat i a la Secretaria 
d’habitatge i millora urbana de l’Agència de l’Habitatge de Catalunya.

Cinquè. COMUNICAR el present acord al Sr. Enric Pagans Quintana.

La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per majoria absoluta.

Vots a favor (6)

GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernàndez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo

GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora Júlia 
Palomer Mallorquí.

Abstencions (5)

GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyora Mariona Carolà Vilà i 
senyor Josep Amores Adroher. 

GM CIU: senyor Albert Puig Boada i senyor David Mas Roselló.

3. APROVACIÓ INICIAL DEL PRESSUPOST GENERAL PER A L’EXERCICI 2014 I 
DOCUMENTS ANNEXOS.

L’alcalde fa una explicació detallada del pressupost, i indica la variació percentual dels 
ingressos  respecte  del  pressupost  del  2013.  Indica  que els  impostos  directes han 
incrementat un 3 %, els impostos indirectes un 63 %, les taxes i les transferències 
corrents un 11 %, els ingressos patrimonials  un 6 %, l’alineació d’inversions reals 
queda igual, i les transferències de capital incrementen un 233 %.

Pel  que  fa  al  capítol  de  despeses,  l’alcalde  indica  que  les  despeses  de  personal 
incrementen un 3 %, les despeses corrents en béns i serveis un 5 %, les despeses 
financeres  baixen  un  14  %,  les  transferències  corrents  incrementen  un  3  %,  les 
inversions reals un 254 % i els passius financers incrementen un 3 %.

L’alcalde comenta que en total, i respecte al pressupost del 2013, el pressupost del 
2014 s’incrementa un 15,6 %.

A petició  del  senyor  Albert  Puig  Boada,  portaveu del  GM CIU, l’alcalde detalla  les 
previsions inicials  de les aplicacions  pressupostàries  per a l’exercici  2014, tant  del 
pressupost de despeses com del pressupost d’ingressos, i els motius de les variacions 
dels percentatges respecte al pressupost de l’any 2013. 
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Tot  seguit,  cedeix  la  paraula  a  la  senyora  Montse  Rivas  Nuñez,  portaveu  del  GM 
Entesa per Celrà, la qual pregunta que si el canvi a LED de les millores de l’enllumenat 
públic tan sols es farà en les zones que no han tingut il·luminació l’any 2013 o si hi ha 
prevista alguna zona més.

L’alcalde respon que les zones sense llum l’any 2013 han estat dues: la zona Palahines 
i el carrer Aumet-Polígon Industrial, dels quals ja està localitzada l’avaria. 

La  Sra.  Rivas  pregunta  per  l’increment  del  13,8  % de  la  recollida  porta  a  porta 
respecte  l’any  2012  i  vol  saber  si  aquest  import  repercutirà  directament  a  la 
ciutadania.

L’alcalde respon que hi ha un increment del 13,8 % però, alhora, també hi ha més 
ingressos per la venda de la fracció que es recull: vidre, paper, cartró i orgànica. I 
conclou afirmant que no cal repercutir-ho sobre el ciutadà ja que l’Ajuntament pot 
cobrir la despesa. 

L’alcalde  cedeix  la  paraula  al  senyor  Daniel  Cornellà  Detrell,  regidor  de  Cultura, 
Serveis Socials, Salut, Atenció a la Ciutadania, Cooperació i  Medi Ambient i Mobilitat, 
el qual explica, que hi ha una previsió d’ingressos de 302.600 €, idèntica a la del 
2013, i això fa que no s’encareixi per als ciutadans. 
Comenta  que  l’equip  de  govern  ha  detectat  que  durant  els  darrers  anys  hi  ha 
habitatges  i  blocs  de  pisos  que  mai  havien  pagat  la  recollida  selectiva,  no  per 
equivocació de la ciutadania, sinó per error del consistori. I aquesta qüestió s’ha anat 
regularitzant durant l’any 2013.

El Sr. Cornellà explica que les despeses són evidents però recuperar molt més de totes 
les fraccions suposarà un estalvi econòmic quan l’Ajuntament ho cobri. Això vol dir 
que el que ara es gasta de més es recuperarà més endavant amb la venda de tot el 
material que es recull. 

A més, també s’ha sol·licitat una subvenció de 25.000 € que, encara que no la donin 
sencera, l’import concedit també ha de servir per amortitzar la inversió realitzada. 

Per tot això, el Sr.Cornellà indica que tots aquests ingressos ajudaran a compensar 
una mica més els preus o, almenys, deixar-los com ara. 

La Sra. Rivas comenta que en el Ple de novembre va quedar clar que l’Ordenança es 
calcularà  trimestralment,  però  creu  que  no  es  va  aclarir  gaire  si  els  mesos  de 
referència seran els dos, tres o quatre últims. Posa com a exemple el proper rebut del 
mes d’abril i pregunta sobre quins mesos s’ha calculat l’import. 

El Sr. Cornellà respon que la modificació de l’Ordenança fiscal es va aprovar al Ple del 
mes de novembre de 2013 permetrà obtenir dades més objectives del que realment 
s’està recuperant. Cal esperar una mica més per aconseguir unes dades més regulars, 
ja que les del principi  i  les actuals  no tenen res a veure. Però quan passi  aquest 
període de temps els números seran més certs i concrets i ja es podrà proposar una 
modificació de l’Ordenança fiscal.    

La Sra. Rivas pregunta si el rebut es calcularà sobre els últims sis mesos, a la qual 
cosa el Sr. Cornellà contesta afirmativament i indica que no es podien agafar les dades 
dels primers mesos ja que no eren del tot fiables. Però això no significa que es la 
realitat.   
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La Sra. Rivas pregunta que si davant d’una hipotètica davallada del servei en el quart 
trimestre,  perquè  la  gent  no  fa  les  aportacions  de  manera  correcta,  es  podria 
incrementar la quota.

El Sr. Cornellà contesta que el plantejament de l’equip de govern no és pujar la quota 
sinó valorar si el preu que hi ha ara és el correcte o si fins i tot es pot minorar.
 
La Sra. Rivas pregunta  com es visualitza en el  pressupost  de la corporació el  Pla 
Estratègic.

L’alcalde respon que el pressupost està supeditat a les subvencions que es rebin però, 
en cas contrari,  hi ha una previsió de 9.000 € per pagar la part proporcional que 
estigui disposada a concedir la Generalitat de Catalunya.

L’alcalde cedeix la paraula al senyor Albert Puig Boada, portaveu del GM CIU, el qual 
recorda que el mes de juliol passat es va aprovar la memòria del Compte General de 
l’exercici 2012 i, a la pàgina 35, es fa constar que la taxa i el preu pel tractament de 
recollida d’escombraries a l’exercici 2012 s’ha reduït un 21 % respecte el 2011.

Per això, ara el sorprèn que quan al Ple passat se li va preguntar a l’equip de govern 
pel  preu  del  que  es  podria  retornar,  va  contestar  que  no  podia  respondre  i  que 
organitzaria una reunió entre tots per estudiar-ho conjuntament i fer números. I la 
sorpresa és que en aquest pressupost hi ha uns 80.000 € previstos per la recollida 
d’Ecovidrio, Ecoembes, paper i cartró i l’aportació de Tirgi. 

Pel que fa a les subvencions a les quals es pot acollir l’Ajuntament, el Sr. Puig recorda 
que no és el mateix que vagi un únic municipi a Ecoembes o Ecovidrio per lluitar pel 
preu a que ho facin varis municipis ja que el preu serà molt diferent. 

El Sr. Puig indica que l’any 2011 es va adjudicar el contracte per un preu de 245.000 € 
i al 2013 s’ha incrementat en 260.000 €, aproximadament. 
Explica el Sr. Puig que l’alcalde va dir al 2012 que el pressupost disminuïa un 7 %; al 
2013 un 1,76 % i ara al 2014 s’incrementa un 15 %.
Per últim, el Sr. Puig pregunta com és que s’ha incrementat l’aplicació pressupostària 
de personal en 50.000 € quan l’equip de govern sempre ha dit que hi ha una Llei 
estatal que no permet contractar nou personal. 

El Sr. Daniel Cornellà Detrell, regidor de Cultura, Serveis Socials, Salut, Atenció a la 
Ciutadania, Cooperació, Medi Ambient i Mobilitat, respon a les preguntes del Sr. Puig 
en el sentit el següent:

 Recollida selectiva  : és cert que al 2013 s’han gastat 260.000 €, però cal tenir 
en compte que s’han inclòs factures de la recollida orgànica de l’any 2012. Són 
factures inesperades del sistema antic de recollida que han arribat ara i que 
s’han hagut de pagar.

    És el primer any amb aquest sistema i s’han hagut de modificar algunes coses, 
com fer la recollida al Polígon Industrial amb el sistema del porta a porta amb 
el consens de la majoria de les empreses. Això encareix el servei, però també 
és cert que es recolliran més tones d’envasos i de paper, amb el que hi hauria 
un major retorn. 

Pel que fa al preu del vidre, del paper i de l’envàs, no el marca el fet que s’hi  
presentin deu, vint-i-cinc o un únic ajuntament, sinó que l’estableix el mercat. 



                               Acta 11/2013
10 de desembre de 2013

Del paper, per exemple, el càlcul aproximat és que es cobraran uns 9.000 €, 
quantitat que no s’ingressava amb el Consell Comarcal del Gironès quan feia la 
recollida. Per tant, si abans es cobrava menys del paper del que s’està cobrant 
ara, i a sobre l’Ajuntament pot gestionar les subvencions que demana, el Sr. 
Cornellà indica al Sr. Puig que el seu argument se li gira en contra. I el convida 
a comprovar els números actuals amb els d’anys anteriors. 
Tot i això, el Sr. Cornella comenta que l’equip de govern té la intenció d’ajustar 
el preu el màxim possible.

 Pressupostos passats  : és evident que els pressupostos es reduïen davant del 
context econòmic que hi havia. I el deute, tot i ser petit, s’ha de continuar 
pagant  perquè  existeix.  Recorda  que  els  ingressos  de  la  Generalitat  van 
desaparèixer  de cop i  encara  hem de cobrar  subvencions  atorgades  de  fa 
gairebé tres anys.  I  posa com a exemple  el  que havia de pagar  l’Agència 
Catalana de l’Aigua a l’Ajuntament, que no ho va fer, i que l’Ajuntament va 
assumir per poder mantenir la infraestructura. Per tant, la realitat era que el 
pressupost havia de disminuir perquè no es podia fer quasi res. 

Però  amb  els  canvis  dels  dos  últims  anys,  molt  positius,  s’ha  aconseguit 
estabilitzar l’economia del municipi i reduir el deute amb els bancs. Les pòlisses 
que demanaven els governs anteriors amb els interessos corresponents ja es 
van suprimir l’any passat i aquest any també; i tota la inversió prevista pel 
2014 es farà gràcies a la feina feta durant aquests dos anys. 

Aquest any l’Ajuntament no haurà d’anar als bancs a crear més deute o vendre 
patrimoni, com es feia anteriorment, ja que és prou solvent per tirar endavant 
totes les actuacions previstes. I aquest és el motiu pel qual l’equip de govern 
ha  pogut  incrementar  el  pressupost,  perquè ha treballat  de manera bona i 
constant. 

 Personal  : l’alcalde cedeix la paraula al senyor Ramon Boada Oliveras, 
interventor,  el  qual  explica  que  de  l’increment  dels  54.000 € de  l’aplicació 
pressupostària  de  personal,  20.000  €  estan  imputats  a  la  tècnica  de  Medi 
Ambient, uns 9.000 € d’increment de costos de la Seguretat Social, i la resta 
són ajustos que ha anat fent en funció del que cobra el personal, especialment 
de l’Àrea de l’Escola Bressol, que l’obliguen a ajustar el pressupost. I en cap 
cas significa que hi hagi més personal. 

El  Sr.  Puig  diu  que  segons  ha  comentat  el  Sr.  Cornellà,  l’Ajuntament  no  es  vol 
endeutar i que entre els anys 2009 i 2012 hi ha hagut un 9-11 % d’endeutament. 
Però, segons l’informe de l’interventor, a data 31 de desembre de 2014 hi haurà un 
endeutament del 19,4 %. 

El Sr. Boada indica que aquests percentatges estan calculats en funció dels ingressos 
ordinaris. 

El Sr. Puig indica que, segons l’informe, l’any 2009 l’IBI urbà era de 842.000 € i al 
2013 és de 980.000 €.

El Sr. Boada respon que quan es parla del càlcul en el percentatge d’endeutament és 
fa en funció dels capítols I a V d’ingressos. I si es mira cada any es pot comprovar que 
va  baixant  fins  arribar  a  la  situació  dramàtica  de  l’any  2011.  Durant  tot  aquest 
mandat,  no s’ha fet cap operació de préstec per endeutament  sinó que s’ha anat 
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retornant el préstec que hi ha. I encara que el deute ha baixat, percentualment no es 
contempla ja que els ingressos han baixat  i,  quan es fa l’operació de dividir,  surt 
aquest resultat. I si ara els ingressos pugessin aquest percentatge baixaria de cop. 

El Sr. Cornellà indica, aleshores, que el comentari del Sr. Puig respecte que l’equip de 
govern ha augmentat l’endeutament de l’Ajuntament no és cert. Comenta que quan 
l’equip de govern va entrar es va trobar amb un deute de 922.000 €, d’acord amb la 
memòria existent. I actualment es deuen quasi 800.000 €, sense comptar el que s’ha 
hagut de retornar dels tributs i la casa que es va comprar al costat del Teatre Ateneu, 
que s’ha de pagar mensualment encara que no consti com a deute. 

El  Sr.  Cornella  diu que no li  preocupa el  percentatge,  sinó que li  agradaria deure 
menys diners.       

L’alcalde manifesta que si no s’han demanat més préstecs i s’està pagant el que és 
deu és evident que l’Ajuntament no té més endeutament.

El Sr. Puig comenta que per a aquest any hi ha prevista una concertació de crèdit, a la 
qual cosa el Sr. Cornellà respon que això no vol dir que es dugui a terme. En funció de 
les subvencions que concedeixin a l’Ajuntament ja s’estudiarà si es concerta o no. En 
tot cas no és un endeutament actual sinó futur, i hi ha moltes probabilitats que ni es 
materialitzi. 

Tot seguit, l’alcalde cedeix la paraula a la senyora Rosa Maria Melero Agea, secretària 
general, la qual fa una lectura de la proposta que se sotmet al Ple:

Antecedents

L’Alcalde de l’Ajuntament ha elaborat el pressupost per a l’exercici 2014.

Fonaments de dret

• Els articles 168.4 del Real decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova 
el  text  refós  de  la  Llei  reguladora  de  les  hisendes  locals  (TRLRHL)  i  18  RD 
500/1990, de 20 d’abril, pel que es desenvolupa el capítol primer del títol sisè de la 
Llei reguladora de les hisendes locals en matèria de pressupostos, disposen que el 
pressupost i els seus annexos i documentació complementària seran elevats al ple.

• Els  articles  169.1  del  TRLRHL  i  20.1  del  RD500/90  disposen  que  una  vegada 
aprovat inicialment el pressupost s’exposarà al públic, previ anunci en el BOP, per 
un termini de quinze dies durant els quals els interessats els podran examinar i 
presentar les reclamacions davant el ple. El pressupost es considerà definitivament 
aprovat si durant aquest termini no s’haguessin presentat reclamacions i, en cas 
contrari, el ple disposarà d’un termini d’un mes per resoldre-les.

• Els mateixos articles 169.3 del TRLRHL i 20.3 RD/500 disposen que el pressupost 
definitivament aprovat serà resumit per capítols en el Butlletí Oficial de la Província 
i entrarà en vigor una vegada s’hagi dut a terme aquesta publicació, considerant-se 
prorrogat el pressupost de l’exercici en què s’hagués produït abans del dia 31 de 
desembre de l’any anterior a l’exercici en què s’hagués d’aplicar.

• Els articles 90 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim 
local i el Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el text refós de la 
Llei  municipal  i  de  règim  local  de  Catalunya,  disposen  que  els  ens  locals  han 
d’aprovar anualment la plantilla de personal, la qual ha de comprendre totes les 
places reservades a funcionaris, personal laboral i eventual, en la mateixa sessió 
que aprovi el pressupost.



 Descripció   Previsions inicials  

1 Impostos directes 1.811.000,00       

2 Impostos indirectes 65.000,00            
3 Taxes i altres ingressos 1.446.000,00       
4 Transferències corrents 906.575,00          

5 Ingressos patrimonials 85.500,00            
6 Alienació d'inversions reals 400,00                 
7 Transferències de capital 170.100,00          

8 Actius financers -                           
9 Passius financers 195.425,00          

4.680.000,00       

 Descripció  Crèdits inicials 

1 Despeses de personal 1.701.850,00       
2 Despeses corrents en béns i serveis 2.080.150,00       
3 Despeses financeres 38.000,00            

4 Transferències corrents 130.825,00          
6 Inversions reals 656.175,00          
7 Transferències de capital 3.000,00              

8 Actius financers -                           
9 Passius financers 70.000,00            

4.680.000,00       
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• De conformitat  amb l’article  25 del  Decret  214/1990,  de  30 de juliol,  pel  qual 
s’aprova el Reglament del personal al servei de les entitats locals, la plantilla de 
personal  de  les  entitats  locals  ha  d'estar  integrada  per  la  relació  detallada  per 
cossos, escales, subescales, classes i categories de les places en què s’integren el 
funcionaris,  el  personal  laboral  i  l’eventual  agrupades,  indicant  la  denominació 
d’aquests, en nombre de places que les constitueixen, el nombre de les que es 
trobin vacant i el grup a què pertanyin, d’acord amb la titulació exigida per al seu 
ingrés.

• L’article 28 del Decret 214/1990, de 30 de juliol, pel qual s’aprova el reglament del 
personal  al  servei  de  les  entitats  locals  de  Catalunya  assenyala  que la  plantilla 
integrada en la forma indicada, un cop aprovada pel Ple de la corporació, s’han de 
publicar  íntegrament,  en  el  termini  dels  trenta  dies  següents  al  d’aquesta 
aprovació, al Butlletí Oficial de la província i al Diari  Oficial de la Generalitat de 
Catalunya, i se n’han de trametre a la vegada còpies a l’Administració de l’estat i al 
Departament de Governació de la Generalitat.

• Article 15.1 de la Llei 30/1984, de 2 d’agost, de mesures per a la reforma de la 
funció pública i la Llei 7/2007, de 12 d’abril, de l’Estatut bàsic de l’Empleat Públic

D’acord amb la part expositiva i la legislació esmentada,  a proposta de l’Alcaldia  es 
proposa al Ple l’adopció del següent:

ACORD 

Primer.  Aprovar  inicialment  el  Pressupost  General  per  a  l’exercici  2014,  format  pel 
pressupost de la corporació,  i que resumit per capítols és el següent: 
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Segon.  Aprovar  la  plantilla  de  personal  de  l’Ajuntament  de  Celrà  per  a  l’exercici 
pressupostari  de  l’any  2014,  integrada  per  la  relació  detallada  de  cossos,  escales, 
subescales, classes i categories de les places en què s’integren els funcionaris i el personal 
laboral, amb la seva denominació i el nombre de places que les constitueixen i el grup a 
què pertanyen, d’acord amb la titulació exigida per al seu ingrés, tal com segueix i la 
relació de llocs de treball de l’any 2014.

PLANTILLA DE PERSONAL DE L’AJUNTAMENT DE CELRÀ 
PER A L’EXERCICI DE 2014

Denominacions
Grup, 

Subgrup Places Vacants

A) Funcionaris de carrera

1. Escala de funcionaris d’Administració local
amb habilitació de caràcter estatal
1.1. Subescala de Secretaria
1.1.1. Secretaria d'Entrada A1 1 ----
1.2. Subescala d'Intervenció-Tresoreria
1.2.1. Intervenció d'Entrada A1 1 1

2. Escala d’administració general
2.1. Subescala Gestió
2.1.1 Tresorer/a A2 1 ---

2.2. Subescala Subalterns
2.2.1. Notificador-Assentador de mercats E 1 ---

B) Personal laboral

 Personal laboral fix

Categoria laboral

Subgrup A1
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Director/a gerent EMD A1 1 1
Professor/a EMD A1 2 2

Subgrup A2
Cap de serveis de Manteniment del Territori A2 1 ---
Director/a -Educador/a A2/C1 2 2
Cap d'estudis - Educador/a A2 1 ---
Tècnic/a de promoció econòmica A2 2 ---
Tècnic/a educació A2 1 ---
Encarregat/da EDAR A2 1 1

Subgrup C1
Administratiu/va C1 5 ---
Tècnic/a auxiliar de gestió cultural C1 1 1
Tècnic/a auxiliar de biblioteca C1 2 1
Educador/a C1 9 3
Tècnic auxiliar de medi ambient C1 1 ---
Tècnic/a auxiliar de noves tecnologies C1 1 ---
Animador-a físic esportiu C1 1 1

Subgrup C2
Auxiliar administratiu/va C2 4 1
Paleta C2 1 ---
Oficial C2 3 2
Cap de consergeria C2 1 ---

Grup E
Peó de manteniment E 4 3
Conserge d'equipaments E 4 4
Netejador/a E 6 4
Ajudant E 2 2
Operàries menjador escoles bressol E 2 2

TOTAL PERSONAL 62

Tercer. Aprovar les bases d’execució del Pressupost General.

Quart. Exposar al públic la documentació integrant de l'expedient pel període de quinze 
dies hàbils mitjançant anunci al BOP i al tauler d’anuncis de la corporació, durant els quals 
els  interessats  podran examinar  l'expedient  i  presentar  les  al·legacions  que considerin 
oportunes. En el cas de no presentar-se al·legacions als esmentats acords, es consideraran 
definitivament aprovats i entrarà en vigor en l’exercici  al qual es refereix, quan s’hagi 
complert el que disposa l’article 112.3 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les 
bases de règim local i l’article 169.1 del Real decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel 
qual s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals.

Cinquè. Remetre còpia del pressupost, definitivament aprovat, a l’Administració de l’Estat i 
al Departament de Governació de la Generalitat de Catalunya.

La proposta, un cop sotmesa a votació, és a provada per majoria absoluta.  

Vots a favor (6)
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GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernàndez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo.

GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora Júlia 
Palomer Mallorquí.

Abstencions (3)

GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyora Mariona Carolà Vilà i 
senyor Josep Amores Adroher. 

Vots en contra (2)

GM CIU: senyor Albert Puig Boada i senyor David Mas Roselló.

4. APROVACIÓ DE LA MEMÒRIA D’ACTIVITATS DUTES A TERME PER L’ESCOLA 
MUNICIPAL DE DANSA DE CELRÀ DURANT EL CURS 2012-2013, QUE INCLOU 
EL COMPTE DE GESTIÓ DEL SERVEI. 

L’alcalde cedeix la paraula al senyor Josep Bartis Fàbrega, regidor d’Educació i Règim 
Interior, el qual explica que la memòria de l’Escola de Dansa conté totes les activitats 
que es fan tant en l’àmbit pedagògic com de difusió de la dansa i de difusió de la 
mateixa Escola de Dansa amb la promoció d’activitats diverses, tant al municipi com 
fora del municipi.

El Sr. Bartis indica que pel curs 2012-2013 s’han matriculat 343 persones, de les quals 
90 són adults i la resta infants i joves. 
Pel que fa a l’evolució de l’alumnat des de l’any 2010 fins a l’actualitat, destacar que 
ha estat molt positiva pel que fa a l’increment de persones que utilitzen aquest servei, 
ja que al setembre de 2010 hi havia 105 persones inscrites i al juny del 2013 són 343 
persones. 

Respecte als cursos i tallers, el Sr. Bartis comenta que s’han realitzat tallers puntuals 
que han tingut una participació de 33 persones i que ha suposat un rèdit positiu de 
3.500 € aproximadament. 

Pel  que  fa  a  les  dades  econòmiques  d’aquest  curs  escolar,  les  despeses  directes 
ascendeixen a 133.000 €, que inclou el pagament a professors i el manteniment de 
l’Escola. I les despeses indirectes inclouen el servei de neteja i la gestió dels rebuts.

Respecte als ingressos, la xifra ha estat de 113.000 € i la diferència entre les despeses 
directes i les indirectes és de 19.500 €, quantitat que aporta l’Ajuntament i a la que 
s’han  de  sumar  les  despeses  de  neteja  i  altres  indirectes  que  aquí  no  s’hi 
comptabilitzen. 

El senyor Albert Puig Boada, portaveu del GM CIU, pregunta pels 918 € que consten 
en la memòria sobre els serveis de neteja de l’Escola.

El  Sr.  Bartis  respon que són serveis especials per la neteja de vidres, que fa una 
empresa externa. 
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Tot seguit, l’alcalde cedeix la paraula a la senyora Rosa Maria Melero Agea, secretària 
general, la qual fa una lectura de la proposta que se sotmet al Ple:
   

La directora gerent de l’Escola Municipal de Dansa, en sessió del Consell d’Administració 
de l’Escola Municipal de Dansa de Celrà, celebrat el dia 19 de novembre de 2013, va 
donar compte de la memòria d’activitats del curs 2012-2013, que inclou el compte de 
gestió  del  servei.  En  la  mateixa  sessió,  el  Consell  d’Administració  va  acordar  per 
unanimitat proposar la seva aprovació per a la elevació posterior elevació al Ple. 

De conformitat amb el que disposa l’article 15.f), en relació amb l’article 11.i) i j) dels 
estatuts  de  l’escola  municipal  de  dansa de Celrà,  correspon al  Ple  de  la  corporació 
l’aprovació  de  la  memòria  d’activitats  de  l’Escola  Municipal  de  Dansa,  que inclou  el 
compte de gestió del servei.  

Sobre la base d’aquests antecedents es proposa al Ple l’adopció del següent

ACORD

Aprovar la memòria d’activitats del curs 2012-2013 de l’Escola Municipal de Dansa de 
Celrà, que inclou el compte de gestió del servei. 

La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per majoria absoluta.

Vots a favor (9)

GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernàndez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo.

GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora Júlia 
Palomer Mallorquí.

GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyora Mariona Carolà Vilà i 
senyor Josep Amores Adroher. 

Vots en contra (1)

GM CIU: senyor David Mas Roselló

Abstencions (1)

GM CIU: senyor Albert Puig Boada

5. APROVACIÓ DE LA DISSOLUCIÓ DE LA COMUNITAT DE MUNICIPIS DE LA 
LLERA DEL TER, INTEGRADA PELS MUNICIPIS DE BORDILS, CELRÀ I FLAÇÀ.

L’alcalde cedeix la paraula al senyor Josep Bartis Fàbrega, regidor d’Educació i Règim 
Interior, el qual explica que es tracta de dissoldre la Comunitat de Municipis entenent 
que l’únic que ha estat gestionant fins ara és el Pla Educatiu d’Entorn, malgrat que era 
necessària la seva creació per poder cobrar les subvencions que s’atorgaven.

Indica  el  Sr.  Bartis  que  pel  curs  2012-2013  les  aportacions  econòmiques  de  la 
Generalitat  de  Catalunya  per  gestionar  plans  educatius  d’entorn  van  desaparèixer 
totalment i, amb l’acord conjunt dels altres ajuntaments que també formaven part de 
la Comunitat, es va comprovar que la Comunitat feia més lents els processos i tan sols 
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aprovava uns pressupostos per a la gestió de les beques i ajuts pels casals d’estiu i 
activitats extraescolars. I, per fer aquestes activitats, els ajuntaments havien de dotar 
de diners la Comunitat, que finalment tornaven a revertir novament als ciutadans de 
cada municipi en funció de l’aportació feta inicialment per cada ajuntament. 

Per tant, s’ha decidit conjuntament que cada ajuntament es gestioni els ajuts del Pla 
Educatiu d’Entorn, que és l’únic que queda de tota l’actuació que es portava a terme 
d’aquest  àmbit  educatiu.  I  en  el  cas  que  facin  falta  col·laboracions  amb  altres 
ajuntaments hi ha altres instruments, com els convenis interadministratius, que són 
molt més àgils si es compara amb la gestió feta fins ara.

I la dissolució de la Comunitat és el que es porta avui al Ple, com també ho faran els 
altres dos ajuntaments que la integren. 

L’alcalde cedeix la paraula a la senyora Montse Rivas Núñez, portaveu del GM Entesa 
per Celrà, la qual comenta que a l’inici de la Comunitat el projecte clau va ser el Pla 
Educatiu d’Entorn, a més de dotar a Celrà d’un projecte de futur per mancomunar 
serveis amb els municipis del voltant. 

El Sr. Bartis respon que ara això també es pot aconseguir mitjançant convenis sense 
necessitat de  tenir un instrument com la Comunitat de Municipis, que va néixer l’any 
2007 i al 2011, quan va entrar el nou govern, l’únic que gestionava era el Pla Educatiu 
d’Entorn i una revista, sense que es materialitzés cap altre projecte en quatre anys. 
També és cert que el nou equip de govern va decidir no fer res més i que, amb els 
altres municipis, es va acordar no editar més la revista amb la finalitat d’evitar costos. 

Tot seguit, l’alcalde cedeix la paraula a la senyora Rosa Maria Melero Agea, secretària 
general, la qual fa una lectura de la proposta que se sotmet al Ple:

ANTECEDENTS DE FET

1.  Els Ajuntaments  de  Bordils, Flaçà i Celrà   varen incoar el mes de març de l’any 
2007  l’expedient per a la constitució de la “Comunitat de Municipis  La Llera del Ter”, 
per  a  la  gestió  en  comú dels  serveis   en  matèria  d’educació,   de  serveis  socials,  
culturals, esportius i medi ambientals.

2. En data 18 de juny de 2007,  previ acord plenari dels 3 ajuntaments aprovant  la 
constitució de la Comunitat  de Municipis  La llera del Ter  i  el conveni regulador de 
l’esmentada Comunitat de Municipis, es signà el conveni  entre l’Ajuntament de Bordils,  
l’Ajuntament de Celrà i l’Ajuntament de Flaçà , pel que es creà la Comunitat de Municipis 
de la llera del Ter, per a la gestió comú de serveis en l’àmbit d’educació, de serveis 
socials, culturals, esportius i mediambientals.

3.  Durant aquests  6 anys transcorreguts la Comunitat de Municipis La Llera del Ter   ha 
actuat en aquells àmbits que es van determinar objecte de la seva gestió, incidint molt 
especialment en l’educatiu mitjançant el Pla educatiu d’Entorn. Pla Educatiu  d’Entorn en 
el qual va col·laborar la Comunitat de Municipis  de la Llera del Ter i el Departament 
d’Ensenyament de la Generalitat de Catalunya, va aconseguir incidir  en l’èxit educatiu 
de tot l’alumnat  de la zona escolar  de la comunitat  de municipis   i  contribuir  a la 
cohesió social, mitjançant l’equitat, l’educació intercultural , el foment de la convivència 
i l’ús de la llengua catalana.

4.  El  fet que el Departament d’Ensenyament de la Generalitat de Catalunya disminuís 
la seva aportació al finançament del Pla Educatiu d’Entorn,  i que el darrer curs escolar 
2012-2013 no hi hagi aportat res, i que no es prevegi quan es podrà recuperar aquesta 
aportació  econòmica,  dificulta  notablement  el  funcionament  a  curt  termini  de  la 
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Comunitat i la impossibilitat de continuar fent viable el Pla Educatiu d’Entorn amb el seu 
abast originari i consegüent cost econòmic.

5.  Ens  trobem  per  tant,   que  la  comunitat  de  municipis,  mancada  del  necessari 
finançament per  desenvolupar el seu principal projecte, com és el Pla Educatiu d’Entorn 
ha  deixat  de  ser  suficientment  operativa  i  cal  fer  un  replantejament  d’aquelles 
actuacions  que els Ajuntaments veïns, Celrà,  Bordils  i  Flaçà poden fer i  amb quins 
mitjans  humans i econòmics compten.

6. Motius pel quals el consell de la Comunitat de Municipis de la Llera del Ter, en sessió 
de data 22 d'octubre de 2013, va aprovar la dissolució de la Comunitat de Municipis de 
la Llera del Ter, amb efectes a partir del dia 1 de gener de 2014.

7. L'acord de dissolució es va sotmetre a informació pública pel termini de vint dies 
hàbils en el Butlletí Oficial de la Província de Girona número 207, de 28 d'octubre de 
2013 i al tauler d'anuncis dels tres ajuntaments que integren la Comunitat.

Durant el termini d'informació pública no s'ha presentat cap al·legació i, de  conformitat 
amb l'acord adoptat en sessió del consell de la comunitat, aquest acord de dissolució 
queda elevat  a  definitiu,  sense necessitat  d'adoptar-ne cap altre  acord per  part  del 
consell de la Comunitat, instant-se als ajuntaments que integren la Comunitat l'adopció 
de l'acord plenari d'aprovació de dissolució de la comunitat.

FONAMENTS DE DRET 

1. Els municipis, per disposició de l’art 25.2.K) de la Llei 7/85 de 2 d'Abril Reguladora de 
les Bases del Règim Local i l’art  66.3.k) del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel 
qual s’aprova el Text refós de la Llei Municipal i de règim Local de Catalunya, ostenten 
competències  en  quan  a  la  prestació  de  serveis  socials,  per  disposició  dels  articles 
25.2.f) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, i 66.3.f) del Decret Legislatiu, de 28 d’abril, en 
matèria de protecció del medi ambient i per disposició dels articles 25.2.m) de la Llei  
7/1985, de 2 d’abril i 66.3.n) del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, en matèria 
d’activitats  culturals, esportives i d’art.

2. L’ article 125 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text 
Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya estableix el procediment de 
constitució de la comunitat de municipis.
I és el pacte catorzè del conveni de la Comunitat de Municipis el que diu expressament 
que la comunitat es dissoldrà per mutu acord dels ajuntaments que la formen a través 
d’un procediment similar al de la seva constitució.

És en aquest context i sobre la base d’aquest antecedents, des d’aquesta alcaldia es 
proposa al Ple de l'Ajuntament  l’adopció del següent

                         ACORD

Primer. Aprovar la dissolució de la Comunitat de Municipis de la  Llera del Ter, integrada 
pels municipis de Bordils, Celrà i Flaçà, amb efectes a partir del dia 1 de gener de 2014.

Segon. Comunicar aquest acord a la Comunitat de Municipis de la Llera del Ter, per tal  
que es faci arribar l’acord de dissolució de la Comunitat de Municipis de la Llera del Ter a 
XALOC, per a finalitzar els serveis d’assistència i suport comptable a la Comunitat de 
Municipis  La Llera del Ter i per declarar extingit  el corresponent conveni subscrit,  al 
Registre d’Ens Locals de Catalunya de la Direcció General d’Administració Local de la 
Generalitat per a donar de baixa la Comunitat de Municipis de la Llera del Ter en el 
referit Registre i a la Delegació del Ministeri d’Economia i Hisenda a Girona, per a donar 
de baixa La Comunitat de Municipis de la Base de Dades General de les Entitats Locals. 
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Tercer. Facultar  àmpliament  a  l'alcalde  per  a  la  signatura  de  tots  els  documents 
necessaris per implementar aquest acord.

 La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per majoria absoluta.

Vots a favor (7)

GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernàndez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo.

GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora Júlia 
Palomer Mallorquí.

GM CiU: senyor David Mas Roselló.

Abstencions (4)

GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyora Mariona Carolà Vilà i 
senyor Josep Amores Adroher. 

GM CIU: senyor Albert Puig Boada.

En aquest punt de l’ordre del dia, la senyora Susanna Pascual Pozo excusa la seva 
assistència i abandona la sala.

6. APROVACIÓ DE L’ADDENDA AL CONVENI ENTRE L’ESCOLA DE MÚSICA DEL 
GIRONÈS I L’AJUNTAMENT DE CELRÀ PER A LA IMPLANTACIÓ D’UNA ESCOLA 
DE MÚSICA.

L’alcalde  cedeix  la  paraula  al  senyor  Daniel  Cornellà  Detrell,  regidor  de  Cultura, 
Serveis Socials, Salut, Atenció a la Ciutadania, Cooperació i  Medi Ambient i Mobilitat, 
el qual explica que aquest conveni és el resultat del que està succeint els últims anys 
perquè la Generalitat no tan sols ha aplicat unes retallades molt grans a les escoles 
bressol i escoles de dansa, sinó també a les escoles de música de Catalunya. L’Escola 
de Música  del Gironès,  de la  qual  el  municipi  de Celrà en forma part,  ha patit  la 
retallada  i  l’any  passat  ja  va haver  de fer  uns  reajustos  molt  importants,  com la 
reducció d’horaris i personal i l’increment de les quotes a les famílies. 

El  Sr.  Cornellà  indica  que  fins  l’any  passat  els  ajuntaments  no  aportaven  cap 
finançament a l’Escola de Música del Gironès i tan sols hi havia formalitzat un conveni 
segons el qual aquests proporcionaven el local, l’electricitat, el conserge... A partir de 
l’any passat,  però, el dèficit  de l’Escola era molt important i  els ajuntaments amb 
escoles de música van acordar suplir-lo amb aportacions econòmiques, que en el cas 
de Celrà va ser d’uns 4.000 €. 

I per aquest any, i amb la sospita que tampoc hi haurà cap subvenció, les escoles de 
música demanen que els ajuntaments facin el mateix de l’any passat i  aportin els 
diners que haurien de provenir de les subvencions. En el cas de Celrà són 3.375 € pel 
curs escolar, tenint en compte que si la Generalitat finalment atorga la subvenció de 
100 €/alumne l’Escola retornaria aquest import avançat per l’Ajuntament. 
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I donat que sembla que a partir d’ara serà sempre així, els ajuntaments s’hauran de 
plantejar quina solució prendre, però difícilment hi haurà més ajustos en l’estructura 
de l’Escola, que actualment és molt minsa.

Tot seguit, l’alcalde cedeix la paraula a la senyora Rosa Maria Melero Agea, secretària 
general, la qual fa una lectura de la proposta que se sotmet al Ple:
    

El dia 20 de juny de 1990 l’Ajuntament de Celrà i el Consell Comarcal del Gironès van 
formalitzar un conveni per a l’establiment d’una escola de música al municipi de Celrà, 
amb la col·laboració del Conservatori de Música Isaac Albeniz de Girona. Aquest conveni 
preveia, entre d’altres pactes, que l’Ajuntament s’havia de fer càrrec de les despeses 
d’adequació i manteniment dels locals destinats com a aules, tal i com ha vingut fent i 
fa, i sense que en cap cas es preveiés que l'Ajuntament de Celrà hagués de fer front a 
una aportació econòmica.

En els darrers anys s’ha produït una reducció important, per part de la Generalitat de 
Catalunya, del finançament de l’Escola de Música del Gironès.

I ara, que per segon any consecutiu no s’ha aprovat la convocatòria de subvencions de 
la Generalitat, s’han pres una sèrie de mesures per pal·liar aquesta greu situació que 
contemplen, entre d’altres, un augment de les aportacions dels ens locals que tenen 
Escola de Musica Comarcal en el seu municipi. 

En sessió del Consell  Rector de l’EMG, de data 9 d’octubre de 2013, es va aprovar 
l’addenda al  conveni entre l’EMG i  l’Ajuntament de Celrà  per implantar  una aula de 
música al municipi.

És  d’interès  de  l’EMG  i  de  l’Ajuntament  de  Celrà  signar  una  addenda  al  conveni 
formalitzat l’any 1990 per establir l’aportació de l’Ajuntament al finançament de l’escola 
de música del Gironès pel curs 2013-2014.
 
Per tot l’exposat, i de conformitat amb el que disposen els articles 303 i següents del 
Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual s’aprova el reglament d’obres, activitats i 
serveis dels ens locals, es proposa al Ple de la corporació l’adopció del següent
 

ACORD

Primer. Aprovar l’addenda al conveni, que s’adjunta com a annex a aquest acord, entre 
l’Escola de Música del Gironès (organisme autònom del  Consell comarcal del Gironès) i  
l’Ajuntament de Celrà per a la implantació d'una aula de música, en què s'estableix 
l'aportació de l'Ajuntament en 3.375,00 € per al finançament de l'escola de musica del 
Gironès per al curs 2013-2014.  

Segon. Aprovar la despesa de 3.375,00 € que haurà de satisfer l’Ajuntament de Celrà 
amb càrrec a l’aplicació pressupostària número 76.3353.25500 “Escola de música del 
Gironès” del pressupost vigent de la corporació.

Tercer. Facultar  l’alcalde  perquè subscrigui  els  documents  necessaris  per  fer  efectiu 
aquest acord.

Quart. Comunicar aquest acord a l’Escola de Música del Gironès i a la Comptabilitat i a la 
Tresoreria de la corporació.

La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per majoria absoluta.

Vots a favor (7):
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GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernàndez Tatjé i senyor Magno Remo Maneu Marcos

GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora Júlia 
Palomer Mallorquí

GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyor David Mas Roselló

Abstencions (3)

GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyora Mariona Carolà Vilà i 
senyor Josep Amores Adroher. 

7. APROVACIÓ DEL CONVENI DE COL·LABORACIÓ ENTRE L’AJUNTAMENT DE 
CELRÀ  I  L’AJUNTAMENT  DE  JUIÀ  PEL  TRACTAMENT  DE  LES  AIGÜES 
RESIDUALS  DOMÈSTIQUES  DE  JUIÀ  A  L’ESTACIÓ  DEPURADORA  D’AIGÜES 
RESIDUALS DE CELRÀ.

L’alcalde explica que aquest conveni es va formalitzar l’any 2008 amb el municipi de 
Juià, que no disposa de cap sistema de depuració d’aigües, perquè les seves aigües 
residuals fossin tractades a la depuradora de Celrà, i  la vigència va finalitzar l’any 
2012. L’any 2013 es va aprovar un de nou, amb vigència fins al dia 31 de desembre 
de 2013 i ara es proposa l’aprovació d’un nou conveni amb vigència fins al dia 31 de 
desembre e 2014.

Tot seguit, cedeix la paraula a la senyora Rosa Maria Melero Agea, secretària general, 
la qual fa una lectura de la proposta que se sotmet al Ple:

ANTECEDENTS DE FET

1. En compliment del Pla de Sanejament de Catalunya, l’EDAR de Celrà es va construir 
l’any  2001 i  l’Ajuntament  de Celrà  va ser  l’administració  competent  del  sistema de 
sanejament  del  municipi,  disposant  d’una  estació  depuradora  per  tractar  les  aigües 
residuals urbanes.

2.  L’actual  planificació  del  Pla  de  Sanejament  de  Catalunya,  redactat  per  l’Agència 
Catalana de l’Aigua, estableix que el municipi de Juià ha de disposar d’un sistema de 
tractament de les aigües residuals, però encara no disposa de cap. 

3.  En  sessió  plenària  de  data  12  de  febrer  de  2008  es  va  aprovar  el  conveni  de 
col·laboració  entre  l’Ajuntament  de  Celrà  i  l’Ajuntament  de  Juià  pel  tractament  les 
aigües residuals domèstiques de Juià a l’estació depuradora d’aigües residuals de Celrà, 
que va ésser vigent des de la data de la seva formalització, 13 de febrer de 2008 fins al 
dia 31 de desembre de 2012.

I en sessió plenària de data 14 de maig de 2013 es va aprovar un nou conveni, que està 
vigent des de la data de la seva formalització, 22 de juliol de 2013, fins al dia 31 de 
desembre d'enguany. 

4. Donat que la vigència d’aquest conveni finalitzarà el pròxim dia 31 de desembre, s'ha 
sol·licitat  per part de l'Ajuntament de Juià la formalització  d'un nou conveni  (27 de 
novembre de 2013, registre d’entrada municipal núm. 3254).

FONAMENTS DE DRET

1.  Les  entitats  locals  poden  pactar  amb altres  administracions  públiques  mitjançant 
convenis interadministratius que tenen per finalitat la prestació de serveis públics o el 
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desenvolupament de les competències legalment atribuïdes a cadascuna d’elles, pel que 
estan sotmesos íntegrament al dret administratiu.

2. De conformitat amb el que disposen els articles 303 i següents del Decret 179/1995, 
de 13 de juny, pel qual s’aprova el reglament d’obres, activitats i serveis dels ens locals 
de Catalunya. 

Sobre la base d’aquests antecedents, aquesta alcaldia proposa al Ple de la corporació 
l’adopció del següent  

ACORD

Primer. Aprovar el conveni de col·laboració entre el l’Ajuntament de Celrà i l’Ajuntament 
de Juià  pel tractament de les  aigües residuals  urbanes de Juià,  classificades com a 
aigües  domèstiques,  a  l’estació  depuradora  d’aigües  residuals  de  Celrà,  amb  una 
vigència a comptar des de la data de la seva formalització i fins al dia 31 de desembre 
de 2014.

Segon. Facultar l’alcalde per a que subscrigui els documents necessaris per fer efectiu 
aquest acord.

Tercer. Comunicar aquest acord a l’Agència Catalana de l’ Aigua i a l’Ajuntament de Juià.

La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat.

Vots a favor (10)

GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernàndez Tatjé i senyor Magno Remo Maneu Marcos

GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora Júlia 
Palomer Mallorquí

GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyora Mariona Carolà Vilà i 
senyor Josep Amores Adroher 

GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyor David Mas Roselló

8. APROVACIÓ DE LES BASES QUE HAN DE REGIR LA CONCESSIÓ D’AJUTS A 
FAMÍLIES QUE ES TROBEN EN SITUACIÓ SOCIOECONÒMICA DESAFAVORIDA I 
AMB FILLS/ES ESCOLARITZATS/DES EN ALGUN DELS CENTRES EDUCATIUS 
DE CELRÀ, PER A LA REALITZACIÓ DE COLÒNIES I SORTIDES ESCOLARS PER 
AL CURS 2014-2015 I OBRIR-NE LA CONVOCATÒRIA.

L’alcalde comenta que donat que el punt vuit i el punt nou de l’ordre del dia són molt 
semblants l’explicació que donarà a continuació el Sr. Bartis servirà per a ambdós i, 
posteriorment, es votarà per separat cadascun d’ells.

Tot  seguit,  cedeix  la  paraula  al  senyor  Josep Bartis  Fàbrega,  regidor  d’Educació  i 
Règim Interior, el qual explica que les bases d’aquest punt número 8 i les del punt 
número 9 de l’ordre del dia són idèntiques, amb l’única diferència dels objectius i la 
consignació pressupostària. Es porta a aprovació pel Ple de manera conjunta ja que la 
idea és que les persones que presentin la documentació corresponent, ho facin una 
sola vegada i que serveixi per qualsevol dels ajuts. 
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La intenció de convocar ja els ajuts té per finalitat que quan comenci el proper curs les 
valoracions de les famílies ja estaran fetes i així sabran què els correspon aportar. La 
consignació econòmica de l’Ajuntament és de 3.000 €

Tot seguit, l’alcalde cedeix la paraula a la senyora Rosa Maria Melero Agea, secretària 
general, fa una lectura de la proposta que se sotmet al Ple:

ANTECEDENTS DE FET

1.  És d’interès de l’Ajuntament de Celrà concedir ajuts a favor de famílies amb fills/es de 3 
a 16 anys, escolaritzats a l'escola de L’Aulet, a l'escola de Les Falgueres i/o a l'Institut  
de Celrà per al curs 2014-2015. Els ajuts atorgats es destinaran a minorar el cost de les 
excursions i sortides escolars que es realitzin des dels centres durant el curs escolar 
2014-2015. Seran  els  centres  educatius  els  que  percebran  les  subvencions  i  es 
responsabilitzaran de  minorar el cost de les sortides al que han de fer front les famílies, 
que prèviament haurà estat valorat per la Comissió Tècnica de Valoració.

2. Ha emès informe la Secretària de la Corporació, en data 28 de novembre de 2013, en 
relació a la legislació aplicable i el procediment a seguir.

FONAMENTS DE DRET

1. D’acord amb el que disposa l’article 124.2 del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual 
s’aprova el Reglament d’obres, activitats i serveis dels ens locals, les bases se sotmeten a 
informació  pública  durant  el  termini  de  20 dies  hàbils.  Si  durant  aquest  termini  no  es 
presenten reclamacions quedaran aprovades definitivament sense necessitat de prendre cal 
altre acord exprés.
2. De conformitat amb l’article 124.3 del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual s’aprova 
el Reglament d’Obres, Activitats i Serveis dels ens locals l’aprovació de les Bases correspon 
al Ple de la Corporació.

3. Per tot l’exposat, i de conformitat amb els articles 239-241 del Decret Legislatiu 2/2003, 
de 28 d’abril,  pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei  Municipal i  de Règim Local de 
Catalunya i articles 118-129 del Reglament d’ obres, activitats i  serveis dels  ens locals 
(ROAS), aprovat pel Decret 179/1995, de 13 de juny; la Llei 38/2003, de 17 de novembre, 
General de Subvencions i el Reial Decret 887/2006, de 21 de juliol, pel qual s’aprova el 
reglament de la Llei 38/2003, de 17 de novembre;

4. I vista la competència del Ple, de conformitat amb el que disposa l’article 22.2.q de la 
Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local, segons redacció donada 
per la Llei 11/1999 i Llei 57/2003, de 16 de desembre, de mesures per la modernització del 
govern local i  l’article  124.3 del Decret 179/1995, de 13 de juny,  pel  qual s’aprova el 
Reglament d’Obres, Activitats i Serveis dels ens locals

En base a aquests antecedents es proposa al Ple de l’ Ajuntament l’adopció del següent 

ACORD

Primer. Aprovar inicialment les bases reguladores per a l’atorgament d’ajuts a famílies que 
es trobin en situació socioeconòmica desfavorida i amb fills/es escolaritzats/des a algun 
dels centres educatius de Celrà per a la realització de colònies i sortides escolars per al curs 
2014-2015, que s’adjunta com annex al present acord.
 
Segon.  Exposar  al  públic  les  bases  reguladores  per  a  l’atorgament  d’aquests  ajuts, 
mitjançant un anunci que s’ha de publicar al Butlletí Oficial de la província i en el tauler  
d’anuncis de la Corporació. Una referència d’aquest anunci s’inserirà en el Diari Oficial de la 
Generalitat de Catalunya, durant un termini de vint dies hàbils,  per tal que s’hi puguin 
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presentar reclamacions. En el supòsit de no formular-se’n cap, l’aprovació inicial esdevindrà 
definitiva.

Tercer. Obrir convocatòria pública per a l’atorgament d’aquests ajuts, la qual es regirà per 
les bases reguladores a les quals fa referència el punt primer d’aquest acord.

Quart. Facultar  a  l’  Alcalde  per  signar  qualsevol  document  que sigui  necessari  per  fer 
efectiu el present acord.

La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat.

Vots a favor (10)

GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernàndez Tatjé i senyor Magno Remo Maneu Marcos

GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora Júlia 
Palomer Mallorquí

GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyora Mariona Carolà Vilà i 
senyor Josep Amores Adroher 

GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyor David Mas Roselló

9. APROVACIÓ DE LES BASES QUE HAN DE REGIR LA CONCESSIÓ D’AJUTS A 
FAMÍLIES QUE ES TROBEN EN SITUACIÓ SOCIOECONÒMICA DESAFAVORIDA 
PER A LA PARTICIPACIÓ EN ELS CASALS D’ESTIU QUE S’ORGANITZIN L’ANY 
2014 I/O EN ACTIVITATS ESPORTIVES, CULTURALS O EDUCATIVES FORA DE 
L’HORARI  ESCOLAR  DURANT  EL  CURS  2013-2014  I  OBRIR-NE  LA 
CONVOCATÒRIA.

L’alcalde cedeix la paraula al senyor Josep Bartis Fàbrega, regidor d’Educació i Règim 
Interior, el qual explica que amb aquests ajuts es dóna continuïtat al que abans es feia 
a través de la Comunitat de Municipis la Llera del Ter. La consignació econòmica és de 
4.000 €. 

Tot seguit, l’alcalde cedeix la paraula a la senyora Rosa Maria Melero Agea, secretària 
general, la qual fa una lectura de la proposta que se sotmet al Ple:

ANTECEDENTS DE FET

1. És d’interès de l’Ajuntament de Celrà concedir ajuts a favor de famílies amb fills/es de 
3 a 16 anys, per a la participació en els casals d’estiu que s’organitzin l’any 2014 i/o en 
activitats esportives, culturals o educatives, fora del marc i l’horari escolar, organitzades 
per entitats del municipi durant el curs 2013-2014.

2. Ha emès informe la Secretària de la Corporació, en data 28 de novembre de 2013, en 
relació a la legislació aplicable i el procediment a seguir.

FONAMENTS DE DRET

1. D’acord amb el que disposa l’article 124.2 del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel
qual s’aprova el Reglament d’obres, activitats i serveis dels ens locals, les bases se sot-
meten a informació pública durant el termini de 20 dies hàbils. Si durant aquest Termini  
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no es presenten reclamacions quedaran aprovades definitivament sense necessitat de 
prendre cal altre acord exprés.

2. De conformitat  amb l’article  124.3 del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual 
s’aprova el Reglament d’Obres, Activitats i Serveis dels ens locals l’aprovació de les Ba-
ses correspon al Ple de la Corporació.

3.  Per tot l’exposat,  i  de conformitat  amb els  articles  239-241 del Decret Legislatiu 
2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Lo-
cal de Catalunya i articles 118-129 del Reglament d’ obres, activitats i serveis dels ens 
locals (ROAS), aprovat pel Decret 179/1995, de 13 de juny; la Llei 38/2003, de 17 de 
novembre, General de Subvencions i el Reial Decret 887/2006, de 21 de juliol, pel qual 
s’aprova el reglament de la Llei 38/2003, de 17 de novembre;

4. I vista la competència del Ple, de conformitat amb el que disposa l’article 22.2.q de la 
Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local, segons redacció dona-
da per la Llei 11/1999 i Llei 57/2003, de 16 de desembre, de mesures per la modernit-
zació del govern local i l’article  124.3 del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual 
s’aprova el Reglament d’Obres, Activitats i Serveis dels ens locals

Sobre la base d’aquests antecedents es proposa al Ple de l’ Ajuntament l’adopció del se-
güent 

ACORD

Primer. Aprovar inicialment les bases reguladores per a l’atorgament d’ajuts a famílies 
que es trobin en situació socioeconòmica desfavorida i amb fills/es que realitzen activi-
tats extraescolars durant el curs 2013-2014 i/o casal d'estiu 2014.

Segon. Exposar al públic les bases reguladores per a l’atorgament d’aquests ajuts, mit-
jançant un anunci que s’ha de publicar al Butlletí Oficial de la província i en el Tauler 
d’anuncis de la Corporació. Una referència d’aquest anunci s’inserirà en el Diari Oficial 
de la Generalitat de Catalunya, durant un termini de vint dies hàbils, per tal que s’hi pu-
guin presentar reclamacions. En el supòsit de no formular-se’n cap, l’aprovació inicial 
esdevindrà definitiva.

Tercer. Obrir convocatòria pública per a l’atorgament d’aquests ajuts, la qual es regirà 
per les bases reguladores a les quals fa referència el punt primer d’aquest acord.

Quart. Facultar a l’ Alcalde per signar qualsevol document que sigui necessari per fer
efectiu aquest acord.

La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat.

Vots a favor (10)

GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernàndez Tatjé i senyor Magno Remo Maneu Marcos

GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora Júlia 
Palomer Mallorquí

GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyora Mariona Carolà Vilà i 
senyor Josep Amores Adroher 

GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyor David Mas Roselló
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10. APROVACIÓ INICIAL DE LA CREACIÓ D’UN NOU FITXER AMB DADES DE 
CARÀCTER PERSONAL.

L’alcalde  cedeix  la  paraula  al  senyor  Daniel  Cornellà  Detrell,  regidor  de  Cultura, 
Serveis Socials, Salut, Atenció a la Ciutadania, Cooperació i Medi Ambient i Mobilitat, 
el qual explica que es tracta de donar d’alta un nou fitxer amb dades de caràcter 
personal dels usuaris del Centre Obert. 

Tot seguit, cedeix la paraula a la senyora Rosa Maria Melero Agea, secretària general, 
la qual fa una lectura de la proposta que se sotmet al Ple:

ANTECEDENTS DE FET

1. L’Ajuntament de Celrà disposa de diferents fitxers amb dades de caràcter personal 
creats  amb anterioritat  i  degudament  inscrits  al  Registre  de  l’Autoritat  Catalana  de 
Protecció  de Dades.  En el  moment actual  es fa necessari  crear un nou fitxer  per a 
tractar les dades d’usuaris del centre obert.

2. La creació, modificació o supressió de fitxers de les administracions públiques per al 
tractament de dades de caràcter personal té la seva regulació en l’article 20 de la Llei 
orgànica 15/1999, de 13 de desembre, de protecció de dades de caràcter personal, on 
s’estableix que l’acord de creació, modificació o supressió s’ha d’efectuar per mitjà de 
disposició general publicada posteriorment en diari oficial.

FONAMENTS DE DRET

1.  Decret  Legislatiu  2/2003 de 28 d’abril,  pel  qual  s’aprova el  text  refós de la  Llei 
municipal i de règim local de Catalunya.

2.  Llei  orgànica  15/1999,  de  13  de  desembre,  de  protecció  de  dades  de  caràcter 
personal.

3. Llei 32/2010, de l’1 d'octubre, de l’Autoritat Catalana de Protecció de Dades. 

4.  Reial  decret  1720/2007,  de 21 de desembre,  pel  qual  s'aprova el  Reglament de 
desenvolupament de la Llei orgànica 15/1999, de 13 de desembre. 

Sobre la base d’aquests antecedents aquesta alcaldia proposa al Ple de la Corporació 
l’adopció del següent

ACORD

Primer.  Aprovar,  amb  caràcter  inicial,  la  creació  del  fitxer  amb  dades  de  caràcter 
personal de titularitat d'aquesta corporació, la denominació i altres referències bàsiques 
del qual s’especifica en l’annex.

Segon. El fitxer que s’indica en l’annex se regirà per la normativa vigent en matèria de 
protecció  de  dades,  règim  jurídic  de  les  administracions  públiques  i  procediment 
administratiu, règim local, així com per la Llei 10/2001 d’arxius i documents i la resta de 
normes legals i reglamentàries que li siguin aplicables.

Tercer. El responsable del tractament serà l’Ajuntament de Celrà, el qual  adoptarà les 
mesures  tècniques,  de  gestió  i  organitzatives  necessàries  per  tal  de  garantir  la 
confidencialitat, la seguretat i la integritat de les dades, així com l’exercici efectiu dels 
seus drets per part de les persones afectades. Les mesures de seguretat s’apliquen en 
funció del nivell de seguretat de cada fitxer i resulten principalment de l’adopció a nivell 
intern d’allò que preceptua el Reial decret 1720/2007, de 21 de desembre, que aprovà 
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el Reglament de desenvolupament de la Llei orgànica 15/1999, de 13 de desembre. El 
detall  d’aquestes  mesures  i  la  seva  aplicació  concreta  figura  en  el  document  de 
seguretat de l’Ajuntament. Per a l’exercici dels seus drets d’accés, rectificació, oposició i 
cancel·lació, els afectats podran adreçar-se a l’alcaldia de l’Ajuntament de Celrà. 

Quart. Se sotmet aquest acord d'aprovació inicial i el projecte de disposició a informació 
pública. S’informarà mitjançant anunci que es publicarà en el BOP de Girona per a que 
les  persones  que  se  considerin  afectades  puguin  presentar  les  al·legacions  i 
reclamacions que creguin convenients.

Cinquè. En cas de no presentar-se cap al·legació durant el termini d’informació pública, 
l'acord d'aprovació inicial esdevindrà definitiu sense cap més tràmit.

Sisè. Un cop definitiu l'acord d'aprovació, es publicarà el text íntegre de la disposició 
general aprovada al BOP i en el tauler d'anuncis de la corporació.

Setè. Trametre l’acord d'aprovació definitiva i la informació relativa al fitxer que es crea 
a l’Autoritat Catalana de Protecció de Dades per a la inscripció del fitxer en el Registre  
de fitxers.

La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat.

Vots a favor (10)

GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernàndez Tatjé i senyor Magno Remo Maneu Marcos

GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora Júlia 
Palomer Mallorquí

GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyora Mariona Carolà Vilà i 
senyor Josep Amores Adroher 

GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyor David Mas Roselló

11. MOCIÓ EN DEFENSA DELS DRETS DELS ANIMALS.

L’alcalde cedeix la  paraula al  senyor Magno Maneu Marcos,  regidor de Participació 
Ciutadana  i  Esports,  el  qual  explica  que  es  tracta  de  la  protecció  dels  animals, 
especialment  dels  exòtics  que  es  troben  als  circs.  L’objectiu  és  evitar  patiments 
innecessaris  als  animals,  sobretot  a  aquells  que  no  són  domèstics  i  no  estan 
acostumats a conviure amb les persones.

El Sr. Cornellà intervé per afegir que aquesta proposta es porta avui al Ple perquè així 
ho han demanat vàries associacions de defensa dels animals. I l’última vegada que es 
va instal·lar un circ al municipi, tot i que no estava aprovada aquesta moció, ja se’ls 
va comunicar que no s’acceptava la presència d’animals en els espectacles.  

Tot seguit, l’alcalde cedeix la paraula a la senyora Rosa Maria Melero Agea, secretària 
general, la qual fa una lectura de la proposta que se sotmet al Ple:

La Declaració Universal dels Drets dels Animals, aprovada per l’Organització de les Nacions 
Unides el 1978, diu:
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• Preàmbul:  “[...] tot animal posseeix drets i  [...] el  desconeixement i menyspreu 
d’aquest drets han conduït i segueixen conduint l’home a cometre actuacions i crims 
contra la naturalesa i els animals”.

• Article 1r: “Tots els animals neixen iguals davant la vida i tenen el mateix dret a 
l’existència”.

• Article 2n: “L’ésser humà, com a espècie animal, no té dret d’exterminar o explotar 
altres animals, ni violar aquest dret. Tots els animals tenen dret a l’atenció, a ser 
cuidats i a la protecció per part de l’ésser humà”. 

• Article 3r: “Cap animal serà sotmès a maltractaments i es prohibeixen els actes cru-
els envers els animals”.

• Article 10è: “Cap animal ha de ser explotat per a divertiment de l’ésser humà”.

Els  circs,  malgrat  que tenen una llarga  tradició  d’actuacions  en les societats  modernes, 
acostumen a realitzar espectacles amb presència d’animals exòtics. Aquests animals són 
arrabassats  dels  seus hàbitats  naturals  i  obligats  a viure  la  major part  de la seva vida 
encadenats, engabiats i en molts casos a dintre de camions, durant els seus desplaçaments, 
que ocupen la majoria del temps.

Aquests  animals  exòtics  –elefants,  lleons,  tigres,  zebres,  ximpanzés,  cocodrils,  pitons, 
dromedaris,  óssos–  són animals  sotmesos i  convertits  en titelles  per  a  l’entreteniment 
humà.

Fer equilibris sobre pilotes, anar en bicicleta, conduir motocicletes, traspassar anelles de 
foc, ballar, saltar, fumar, aguantar-se sobre dues potes, aixecar-se... són part dels números 
antinaturals que els animals han d’interpretar en els circs i en altres espectacles després 
d’un  llarg  procés  d’ensinistrament  i  de  domini,  en  molts  casos  amb  aplicació  de 
maltractaments i tortures, fins que no s’aconsegueix anul·lar la seva voluntat.

Constants desplaçaments d’un país a un altre, canvis bruscos de temperatura i clima són 
altres dels factors que afecten de forma molt negativa aquests animals.

Les  condicions  de  transport  en  camions/gàbies,  de  pocs  i  insuficients  metres  quadrats, 
impossibiliten el mínim de confort i  són, a més, l’habitacle permanent i obligatori  per a 
algunes espècies, com els grans felins i els óssos.

S’han  donat  nombrosos  casos  d’accidents  en  els  circs  com  a  conseqüència  del 
maltractament i les nefastes condicions de vida en què viuen els animals. Estressats pel 
tipus de vida que porten, totalment oposat al del seu hàbitat natural, perden en ocasions el 
control a causa de la presència del públic,  el volum de música durant les actuacions, el 
centelleig dels focus i la reclusió forçosa.

L’estat  captiu  dels  animals  no  aporta  cap  valor  educatiu,  no  ens  diu  res  sobre  el  seu 
comportament natural, atès que són obligats a actuar en un entorn artificial. Els circs amb 
espectacles d’animals ofereixen una visió distorsionada de la realitat, i no són educatius ni 
per als nens, públic majoritari d’aquests espectacles, ni per als adults amb un mínim de 
sensibilitat i respecte per la vida aliena.

El  circ  és  un  espectacle  que  disposa  d’innombrables  recursos  humans  propis  sense 
necessitat de sotmetre al ridícul, maltractament o humiliació els animals.

Així  ho  han  entès  nombrosos  circs  que  amb  el  seu  art  i  màgia  entorn  de  pallassos, 
acròbates, malabaristes... han aconseguit els majors èxits i la gran acceptació del públic.

Nombrosos països i ciutats de tot el món han prohibit o restringit la presència d’animals en 
els circs.

Sobre la base d’aquests antecedents, es proposa al Ple de l’Ajuntament de Celrà  l’adopció 
del següent

ACORD
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Comprometre’s  amb  la  defensa  dels  drets  dels  animals  reconeguts  en  la  Declaració 
Universal del Drets dels Animals, aprovada per l’Organització de les Nacions Unides al 1978, 
i no fomentar ni donar suport, ni directament ni indirectament, a cap tipus de violència o 
crueltat utilitzada contra els animals que vulneri aquests drets, inclosos els espectacles per 
a diversió o entreteniment de les persones.

La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat.

Vots a favor (10)

GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernàndez Tatjé i senyor Magno Remo Maneu Marcos

GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora Júlia 
Palomer Mallorquí

GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyora Mariona Carolà Vilà i 
senyor Josep Amores Adroher 

GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyor David Mas Roselló

12.  MOCIÓ  PER  RECLAMAR  UN  REFERÈNDUM  CLAR  SOBRE  LA 
INDEPENDÈNCIA DEL PRINCIPAT DE CATALUNYA.

L’alcalde  cedeix  la  paraula  al  senyor  Daniel  Cornellà  Detrell,  regidor  de  Cultura, 
Serveis Socials, Salut, Atenció a la Ciutadania, Cooperació i Medi Ambient i Mobilitat, 
el qual explica que aquesta moció pretén traslladar tot el debat que hi ha al carrer, 
tant a favor com  en contra del referèndum. L’equip de govern de Celrà demana que 
n’hi hagi un perquè la gent es pugui expressar i per això es demana al president del 
Govern de Catalunya que abans del dia 11 de setembre de 2014 faci la pregunta, que 
ha de ser molt clara i entenedora per a la gent:  Vol que Catalunya sigui un estat 
independent? I que tothom respongui amb un sí o un no.

El Sr. Cornellà comenta que malgrat que el Govern de la Generalitat està fent la Llei 
de consultes i  el govern de Madrid la vol  portar al  Tribunal  Constitucional,  aquest 
equip de govern recolzarà el govern de Catalunya ja que és legítim, és el govern de 
Catalunya i si fa una llei l’ha de tirar endavant. 

També indica que es vol afegir un tercer apartat a la moció que es porta avui al Ple ja 
que acaba de sortir el Manifest del Gironès, que signen molts alcaldes de la Llera del 
Ter de partits diferents i agrupacions independents, i que també demana que es faci 
una  única  pregunta,  que  sigui  molt  clara,  i  que  la  consulta  se  celebri  abans  de 
finalitzar el 2014.

Tot seguit, cedeix la paraula a la senyora Rosa Maria Melero Agea, secretària general, 
la qual fa una lectura de la proposta que se sotmet al Ple:

El Principat de Catalunya afronta una cruïlla  decisiva. Després de més d’un segle de 
construcció  del  país  des  de  l’ampli  corrent  del  catalanisme  polític  i  cultural  –un 
moviment plural que ha deixat un pòsit de compromís i avenços enmig de la complicada 
història  del  segle  XX–,  el  país  encara  una  nova  etapa  per  superar  l’endèmic 
desencaixament dins de l’estat espanyol. Les quatre dècades que han passat des de la 
mort del dictador, i de suposada democràcia, no han resolt el problema territorial, sota 
cap color polític perquè ja sigui amb el PSOE o amb el PP, la resposta que hem rebut el 
catalans des d'Espanya sempre ha estat la mateixa:un cop de porta.
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Tot i això encara hi ha veus que proposen intentar arribar a un pacte i fer pedagogia per 
aconseguir fer encabir l'opció d'una tercera via, la federalista, que aconsegueixi un nivell 
de convivència òptim pels catalans dins d'aquest Estat que només vol aprofitar-se d'un 
dels territoris més productius i industrialitzats de la península Ibèrica.
 
Aquestes veus desconeixen la història del federalisme català. Una història que comença 
al 1868 amb en Francesc Pi i Margall, que continua amb en Valentí Almirall,  amb en 
Rafael Campalans o el mateix Pasqual Maragall i, en la qual, sempre, durant 150 anys, 
el moviment federalista català ha buscat l'encaixament  dins de l'Estat espanyol a partir 
de la pedagogia, de l'acord, del pacte i de la renúncia. Però a Espanya encara estan com 
al 1868 i no han avançat gens.

Ara, la relació Catalunya-Espanya està en un cul-de-sac i la immensa majoria  de la 
societat catalana ha acabat assumint la desoladora constatació que no té prou forces 
per  canviar  Espanya,  ni  per  adaptar-la  a  les  seves  necessitats  d’autogovern,  de 
reconeixement lingüístic i nacional, de projecte econòmic i de benestar, de convivència i 
cohesió social.

Des  del  daltabaix  de  l’Estatut  del  2006  s’ha  forjat  una  sòlida  unitat  entorn  de  la 
independència.  Una  iniciativa  –cal  recordar-ho–  impulsada  per  la  societat  civil  i 
assumida  per  una  gran  majoria  de  l’arc  parlamentari.  No  estem  davant  de  cap 
estratègia partidista. És el canvi de mentalitat d’un país que no renuncia a ser subjecte 
polític de debò, a ser sobirà. Que aspira a unes estructures i una relació directa amb 
Europa per afrontar amb èxit el canvi del marc global en què vivim i poder ser un país 
sostenible i pròsper que aporti solucions al món.

Un canvi de mentalitat que va començar a Arenys de Munt el 13 de setembre del 2009, 
amb la primera consulta per la independència de la nació catalana. 

Després van venir 553 municipis més que van fer la consulta, amb una participació de 
prop de 900.000 persones i amb un resultat favorable a la independència de 812.934 
vots, un 92,2%, i només 53.170 en contra, un 6%. En la consulta popular, organitzada 
per desenes de milers de voluntaris, els catalans vam poder votar sense demanar ni 
esperar  el  permís  del  govern  espanyol,  perquè  la  democràcia  i  el  dret 
d’autodeterminació no necessiten de cap permís, s’exerceixen.

La consulta va demostrar que la voluntat d’independència era majoritària al nostre país. 
Una voluntat d'independència que posteriorment es va estendre a tota la societat amb 
les dues grans manifestacions, la del 10 de juliol del 2010 i la de l'11 de setembre del 
2012, amb més d'un milió i mig de participants, i la Via Catalana d'aquest 2013, en la 
qual  van  participar-hi  més  de  dos  milions  de  persones.  En  totes  aquestes  grans 
mobilitzacions,   i  per  part  de  tots  els  participants,  el  crit  ha  estat  unànime: 
Independència! No ha estat ni autonomia, ni federalisme.

Ara, el Govern, amb un suport parlamentari ampli, i amb una societat mobilitzada, ha 
fet  seva  aquesta  centralitat  democràtica,  a  partir  de  la  qual  planteja  a  l’Estat  la 
negociació d’un referèndum pactat. Però el sistema polític i mediàtic de l'Estat espanyol 
no sembla gens disposat a assumir-ho, cosa que dificulta la solució acordada. Si no hi 
ha pacte, caldrà avançar  amb la serenitat  i  fermesa cap a la nostra llibertat,  sense 
desviar-nos amb vies alternatives.

Malgrat  això,  una  part  de  la  classe  dirigent  catalana  es  resisteix  a  entendre-ho, 
desconcertada davant el repte i amb pànic a perdre influència. Aquesta minoria haurà 
d’assumir que no hi ha marxa enrere, que els consensos inclouen la societat, que no s’hi 
val menysprear el clam popular o frivolitzar el moment amb jocs de paraules. Cal rigor i  
responsabilitat. S'ha de respectar la pregunta que s'ha impulsat des de la mobilització 
popular fins convertir-la en centralitat política i que és: 

Voleu que Catalunya sigui un estat independent?
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El  problema  no  és  semàntic,  sinó  polític.  Ningú  desactivarà  una  realitat  inventant 
conceptes per amagar l’evidència que proclamen els ciutadans al carrer, a les enquestes 
i al Parlament amb majories indubtables. Les paraules no podran amagar que hi ha un 
poble que vol decidir el seu futur col·lectiu en pau i llibertat, que treballa amb civisme, 
que ha empès la classe política a afrontar sense por un canvi profund per evitar l’ofec 
del país.

L’hora històrica  és  crucial,  està  en joc  el  futur  d’un país  que vol  que els  ciutadans 
decideixin  si  volen  un  estat  independent  per  assegurar-se  la  seva  plenitud.  És  un 
exercici  de responsabilitat  democràtica.  Si  hi  ha una moderació,  és aquesta.  L’única 
radicalitat seria impedir la seva expressió lliure, negar les urnes tant als que volen la 
independència com als que no. Toca passar de les paraules als fets. Dir les coses pel seu 
nom. Que ningú no intenti enganyar amb els mots, i que parlin els vots. 

L’única  sortida  possible  ja  fa  temps  que  està  inventada  i  té  un  nom  claríssim: 
democràcia. 

Sobre la base d’aquests antecedents, es proposa al Ple de la corporació l’adopció del 
següent  

ACORD
 

Primer. Instar al Govern de la Generalitat i al Parlament de Catalunya el següent: 

• A  rebutjar  l’opció  federalista  o  qualsevol  altra  opció  que  ens  allunyi  de  la 
independència i d'aquesta voluntat popular.

• A respectar el mandat popular expressat a les urnes i del qual se'n deriva una 
clara  majoria  a  favor  del  dret  a  decidir  (i,  per  tant,  convocar  un referèndum 
d'independència)  i  a  clarificar  el  seu  discurs  perquè  sigui  inequívocament 
independentista. 

• A promoure el referèndum d'independència de forma unilateral, habilitant tots els 
mecanismes a l'abast per fer-lo possible, en el cas que es constati el bloqueig de 
l'Estat espanyol a deixar votar el poble català per decidir el seu futur. 

• A  convocar  el  referèndum  d'independència  amb  una  pregunta  que  acordi  la 
Comissió d'estudi del Dret a Decidir, que hauria de ser clara, unívoca, que inclogui 
el concepte "Catalunya estat independent", amb una resposta binària: SÍ o NO; i 
que emeti un mandat clar.

• A respectar i fer respectar el mandat sorgit d'aquest referèndum.

• A fer pública  la pregunta i  la data del  referèndum abans del  31 de desembre 
d'aquest any, i que el referèndum es realitzi abans de l'11 de setembre del 2014. 

Segon.  Refermar  el  nostre  compromís  per  continuar  treballant  per  aconseguir  la 
independència de la nació catalana. 

Tercer. Donar suport al manifest del Gironès. 

Quart. Notificar aquest acord al president de la Generalitat, als consellers, a la Mesa del 
Parlament de Catalunya, a tots els grups polítics amb representació al Parlament de 
Catalunya, a la Federació de Municipis de Catalunya (FMC), a l'Associació de Municipis 
de Catalunya (AMC), a l'Associació de Municipis per la Independència (AMI) perquè la 
facin arribar  a tots els  ajuntaments associats,  al  Consell  Comarcal del Gironès, a la 
Diputació de Girona i a l'Assemblea Nacional de Catalunya.
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La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat. 
           
Vots a favor (10)

GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernàndez Tatjé i senyor Magno Remo Maneu Marcos

GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora Júlia 
Palomer Mallorquí

GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyora Mariona Carolà Vilà i 
senyor Josep Amores Adroher 

GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyor David Mas Roselló

13. DONACIÓ DE COMPTE D’ASSUMPTES RELATIUS A PERSONAL.

El senyor Josep Bartis Fàbrega, regidor de Règim Interior, dóna compte dels següents 
decrets d’Alcaldia relatius a personal:

Decret 635/2013, de 20 de novembre

La  Direcció  General  de  Joventut  de  la  Generalitat  de  Catalunya  ha  concedit  a 
l’Ajuntament de Celrà una subvenció pel desenvolupament del projecte de la Brigada 
Jove 2013, el qual s’emmarca dins el projecte acCELeRA del Pla Local de Joventut de 
Celrà, 2012-2015, i que ofereix experiència formativa i pràctica en l’àmbit laboral al 
jovent de Celrà de 16 a 22 anys.

Un cop realitzat el sorteig per contractar laboralment i temporalment 7 peons per a la 
Brigada Jove, d’acord amb les bases aprovades per la Junta de Govern Local de data 5 
de novembre de 2013, els aspirants contractats són:

• A.P.L.
• A.F.P.
• A.P.P.
• E.N.M.
• M.A.B.
• F.T.
• A.E.B.

Modalitat del contracte: per obra o servei determinat, amb una jornada de treball de 
20 hores setmanals. 

Servei: neteja i manteniment de camins, carrers i espais públics, amb efectes a partir 
del dia 21 de novembre de 2013 fins al dia 20 de desembre de 2013.

El Ple es dóna per assabentat. 

14. DONACIÓ DE COMPTE DE DECRETS DE L’ALCALDIA.

De conformitat amb el que estableix l’article 42 del Reial decret 2568/1986, de 28 de 
novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic 
de les entitats locals, l’alcalde dóna compte succinta al Ple de les resolucions que ha 
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adoptat des de l’ultima sessió ordinària plenària, per tal que els regidors coneguin el 
desenvolupament de l’administració municipal als efectes del control i fiscalització dels 
òrgans  de  govern,  previstos  en  l’article  22.2  a)  de  la  Llei  7/1985,  de  2  d’abril, 
reguladora de les bases del règim local.

L’alcalde dóna compte al Ple dels Decrets d’Alcaldia, que es relacionen tot seguit:
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15. ALTRES ASSUMPTES DE CARÀCTER URGENT.

No n’hi ha.

16. INFORMACIONS.

L’alcalde cedeix la paraula a la senyora Júlia Palomer Mallorquí, regidora de Joventut i 
Comunicació, la qual informa del següent:

COMUNICACIÓ

  S’han actualitzat els índex de transparència i el web de l’Ajuntament de Celrà 
obté quasi el 83 % dels índex positius, fet que situa el municipi com un dels 
millors pel que fa a la comunicació local i a la transparència. 

L’alcalde cedeix la paraula al senyor Josep Bartis Fàbrega, regidor d’Educació i Règim 
Interior, el qual informa del següent:

EDUCACIÓ

 El mes passat es va reunir a la Diputació de Girona amb el Sr. Xavier Soy per 
intentar  aconseguir  una  aportació  econòmica  per  a  l’Escola  de  Dansa 
municipal. És el segon any que ho intenta i aquesta vegada la Diputació farà 
una aportació de 6.000 €, que es destinaran a la infraestructura de l’Escola.

L’alcalde cedeix la  paraula al  senyor Magno Maneu Marcos,  regidor de Participació 
Ciutadana i Esports, el qual informa del següent: 

ESPORTS

 L’empresa Llop Gestió SL ha presentat la memòria de les piscines municipals 
de l’estiu 2013 i sembla que tot s’ha desenvolupat de manera satisfactòria, 
sense incidents importants. És la tercera temporada que l’empresa gestiona 
aquest equipament i se’ls ha prorrogat el contracte per a l’estiu 2014. 

 
El Sr. Maneu destaca la disminució quant al número d’abonats, ja que la 
xifra  és superior  al  2011 però inferior  al  2012;  i  també ha disminuït  el 
número  d’entrades  individuals.  En  canvi,  l’abonament  familiar  ha 
incrementat. L’empresa que gestiona el servei ho atribueix a les condicions 
climatològiques ja que l’estiu del 2011 va ser molt dolent, el del 2012 va ser 
molt bo i el del 2013 no ha passat de regular. 
Malgrat això, la disminució ha estat molt menor que en altres municipis, que 
oscil·la sobre el 20%.

 Pel que fa als casals,  han estat 4 diaris amb una assistència de 280 
nens. 

 Aquest any l’empresa s’ha ofert per realitzar l’enquesta de satisfacció 
que l’Ajuntament ha fet els últims anys i s’ha comprovat que el grau de 
satisfacció  de  la  població  és  força  elevat,  malgrat  que  el  número 
d’enquestes  respostes  és  molt  petit  ja  que  costa  molt  que  la  gent  hi 
participi,  i  aquest  és  un  dels  punts  en  els  que  s’ha  d’insistir.  Com  a 
exemple, al 2011 es van respondre 67 enquestes, al 2012 40 enquestes i al 
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2013 tan sols 19. I per a aquest any, s’ha d’estudiar la manera que la gent 
hi participi més.   

 La  principal  queixa  dels  usuaris  de  les  piscines  continua  sent  el 
paviment i per això pel 2014, amb els 60.000 € que hi ha pressupostats, es 
farà tot el possible per arreglar-lo. 

 Pel  que  fa  a  la  memòria  econòmica,  els  números  són  pràcticament 
iguals ja que l’empresa no presenta pèrdues i, per tant, l’Ajuntament no ha 
d’aportar la subvenció que hi ha prevista en aquest supòsit. 

 El  tendal  que  es  va  posar  al  bar  de  la  piscina  i  que  va  costejar 
íntegrament l’empresa ha tingut força acceptació i hi ha hagut un canvi en 
positiu, ja que ha augmentat la venda de menjar i begudes i s’ha passat 
d’11.000 € a 17.000 €.

 Davant de les queixes d’algunes persones, l’equip de govern tornarà a 
plantejar a l’empresa el tema de les invitacions. De manera puntual, les 
famílies  del  municipi  reben  la  visita  de  familiars  d’altres  indrets  i,  si 
decideixen  anar  a  la  piscina  i  pagar  cinc  o  sis  entrades  individuals,  els 
suposa una despesa important. Aquest tema se li ha comentat a l’empresa i 
s’intentarà que, de manera puntual, les persones que tenen un abonament 
familiar puguin disposar d’unes invitacions a un preu més reduït i evitar 
aquest greuge. Un cop parlat amb l’empresa es plantejarà la qüestió al Ple.

 Davant de la queixa que les inscripcions de la piscina són lentes i que 
generen moltes cues, especialment al principi, s’està estudiant la manera 
de fer  el  procés molt més ràpid  i  àgil.  Segurament es farà una o dues 
setmanes abans. També és cert que quan arriben els nens del casal, que 
poden ser 60 de cop, ho envaeixen tot i s’està estudiant també habilitar 
una zona perquè la mainada s’ubiqui i evitar molèsties als altres usuaris.     

L’alcalde  cedeix  la  paraula  al  senyor  Daniel  Cornellà  Detrell,  regidor  de  Cultura, 
Serveis Socials, Salut, Atenció a la Ciutadania, Cooperació i Medi Ambient i Mobilitat, 
el qual informa del següent:

SERVEIS SOCIALS

 L’Ajuntament ha arribat a un acord pel que fa als deutes que hi havia amb el 
Consell Comarcal del Gironès i el Consorci pels serveis realitzats l’any 2011 
i, malgrat que inicialment es devien 43.000 €, després de valorar la situació 
i negociar-la, l’import al qual haurà de fer front l’Ajuntament és de 15.000 
€.  

CULTURA

 L’Ajuntament té un deute important amb l’Escola de Teatre des de fa 
molts anys, malgrat haver un conveni formalitzat entre ambdues parts que 
mai  s’ha  complert.  L’equip  de  govern actual  ha complert  amb el  que li 
correspon pagar, tal i  com estableix el conveni signat, però els períodes 
anteriors no estan pagats i això és el que cal arreglar. El preu que es va 
pactar en el seu moment no agrada a aquest equip de govern, però és el 
que hi ha per conveni. Es va intentar crear una escola de teatre vinculada al 
Teatre Ateneu, però el curs d’enguany no va anar bé per manca d’alumnat. 
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 Pel  que fa  a l’Escola  Municipal  d’Art,  s’han realitzat  pràcticament  els 
mateixos  cursos  i  s’ha  intentat  que  entre  ells  quedi  tot  compensat 
econòmicament, com així ha estat. 

MEDI AMBIENT

 L’Ajuntament va ser convidat a la Jornada de Reciclatge organitzada per 
l’Agència de Residus de Catalunya. 

 L’Ajuntament  també  ha  estat  convidat  a  les  Jornades  de  Participació 
organitzades  pel  Departament  de  Governació  de  la  Generalitat  de 
Catalunya, com a exemple de municipi que aplica polítiques participatives. 

 S’han celebrat quatre sessions dels pressupostos participatius al municipi, 
en les quals hi ha participat quasi 100 persones. Cada assemblea de barri 
ha escollit dos representants, amb els quals ja s’han mantingut reunions i, 
com ha detallat l’alcalde anteriorment, algunes aplicacions pressupostàries 
s’han  vist  incrementades  per  fer  realitat  algunes  peticions  que  aquests 
veïns han fet a l’equip de govern. I els representants de les assemblees de 
barri vetllaran perquè l’equip de govern compleixi amb els acord presos en 
aquestes sessions. 

L’alcalde, senyor Gerard Fernàndez Tatjé, informa del següent:

 Ja s’han col·locat les finestres noves a l’Escola Aulet.

 La Brigada Jove, a més de recolzar la brigada de la corporació, ha realitzat 
la neteja del bosc.

 El  Dr.  Artemi  s’ha  jubilat  i  el  proper  dijous,  a  les  19.00  h,  se  li  farà 
lliurament del Sol de Celrà com a reconeixement de tota la feina feta al 
municipi de Celrà durant tants anys de vida professional.   

  

El Ple es dóna per assabentat.    

17. PRECS I PREGUNTES.

L’alcalde cedeix la paraula al senyor Albert Puig Boada, portaveu del GM CIU, el qual 
pregunta el següent:

1. com ha articulat l’equip de govern els pressupostos participatius i per què no 
han creat un consell, mitjançant un reglament?

2. com està en l’actualitat el ROM que l’equip de govern va engegar fa mesos?   
3. com està el reglament del servei de la recollida selectiva?
4. pel que fa als 15.000 € que s’han de pagar al Consell Comarcal del Gironès, es 

formalitzarà un conveni a tal efecte?
5. quants quilos totals es recullen actualment amb el nou sistema porta a porta?
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El senyor Daniel Cornellà Detrell, regidor de Cultura, Serveis Socials, Salut, Atenció a 
la Ciutadania, Cooperació i Medi Ambient i Mobilitat respon el següent:

 Quantitat  recollida  porta  a  porta  :  no  pot  garantir  que  les  dades 
anteriors al sistema porta a porta siguin fiables, excepte les de la resta ja que 
aquesta es feia directament des de l’Ajuntament. La corporació sí disposa de 
les dades de les tones recollides de cada fracció, tot i que la Generalitat de 
Catalunya va anunciar  que les deixalles  recollides han disminuït  a nivell  de 
Catalunya un 5 %. L’activitat de la deixalleria també ha augmentat molt des de 
la implantació del porta a porta i, amb la nova concessió del Consell Comarcal, 
ha ampliat l’horari.

 Conveni Serveis Socials  : no és necessari fer un conveni ja que es tracta 
d’una factura que està pendent de pagament des de fa temps per un servei que 
es va realitzar al municipi i que, de sobte, l’Ajuntament va decidir aturar. 

 Pressupostos participatius  : no hi ha res reglat ja que és una voluntat 
política de l’equip de govern, que cada any s’ha fet d’una manera diferent. El 
model al que es vol arribar cada vegada està més a prop, encara que fins ara 
tot ha funcionat sempre relativament bé. És evident que cent persones no són 
moltes però són cent persones més que coneixen com funciona el pressupost i 
que han pogut aportar el que han cregut convenient. Per a aquest any, no s’ha 
reglamentat res ja que és una voluntat de l’equip de govern fer-ho i complir 
amb l’acordat amb els veïns, voluntat que també comparteix algun regidor de 
l’oposició. I si funciona el Consell Ciutadà ha d’ajudar molt per valorar com ha 
anat aquest any i la seva opinió contribuirà a reglamentar-ho tot amb garanties 
i que la ciutadania ho entengui com a un òrgan seu.            

 ROM  : es van recollir les propostes dels veïns i estan sobre la taula, i la 
intenció és tirar-ho endavant el més aviat possible però s’han prioritzat altres 
temes potser més importants  que el ROM que, malgrat que encara no s’ha 
aprovat, si alguna entitat ha volgut presentar alguna moció sempre s’ha portat 
a Ple i mai s’ha deixat ningú sense participar. Pels propers mesos espera tenir-
lo  enllestit,  que  es  doni  el  recolzament  legal  necessari  i  presentar-lo 
públicament. 

 Reglament  recollida  porta  a  porta:   ja  està  molt  avançat.  Aquest 
reglament sí que és una de les prioritats per sobre del ROM i espera poder-lo 
presentar properament i portar-lo a Ple per a la seva aprovació. 

CLOENDA. Sense cap altre assumpte per tractar, l’alcalde conclou la sessió i agraeix 
l’assistència  dels  presents  al  Ple  i  als  oients.  De tot  el  qual,  jo,  com a secretària 
general de la corporació, dono fe.


